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První klapka
seriálu Znamení

koně padla 2. října
loňského roku a to
v napajedelském
hřebčíně. Od té

doby následovalo
nejen v Napajed-

lech, ale i na
dalších místech

z okolí Zlína několik
natáčecích dnů.

My jsme měli
možnost zúčastnit

se toho
osmašedesátého.

Do hfiebãína Napajedla jsme dorazili právû
ve chvíli, kdy se vypou‰tûly novopeãené ma-
minky s jejich ratolestmi. A Ïe jich tu mají po-
Ïehnanû! Kromû dusotu kopyt a nûÏného
rÏání zvûdav˘ch hfiíbat byl v areálu aÏ nezvykl˘
klid. V‰e bylo zahaleno do sluneãních paprskÛ
a romantickou atmosféru naru‰ila aÏ auta pfii-
jíÏdûjícího filmového ‰tábu. Museli jsme uznat,
Ïe lep‰í prostfiedí pro natáãení seriálu o koních
si opravdu nemohli vybrat.

O koních a lidech
Seriál z prostfiedí chovu anglick˘ch plno-

krevníkÛ a dostihÛ vzniká pod taktovkou reÏi-
séra Milana Cieslara a pro diváky âeské
televize se chystá celkem tfiináct dílÛ po dvaa-
padesáti minutách. „Já jsem se shodou okol-
ností jiÏ nûkolikrát podílel na natáãení filmÛ
o koních. Na zaãátku mé kariéry to byl napfií-
klad krátk˘ pfiíbûh dostihového konû (pozn. re-
dakce: Dynamit z roku 1989), pozdûji jsem se

s koÀmi setkal pfii natáãení Markétina zvû-
fiince, kde je hlavní hrdinkou jedenáctiletá dí-
venka. Tehdy jsem si dokonce koupil vlastního
konû a dodnes jsem aktivním rekreaãním jezd-
cem,“ prozradil o sobûMilan Cieslar, kter̆ ná-
sledující den po na‰í náv‰tûvû v Napajedlech
(26. 4.) oslavil padesáté narozeniny. Tento re-
Ïisér, producent a scénárista rozhodnû není
nováãkem v ãeské filmografii, jeho jméno vám
mÛÏe b˘t známé napfiíklad díky inscenacím
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Seriál ve znamení koní


